
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 25. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 747
Hvad er det forventede tidsperspektiv på Ankestyrelsens gennemgang af sagerne, dvs.
hvornår er gennemgangen afsluttet, og hvor længe kan eventuelt fejlanbragte børn risi-
kere at skulle vente på en hjemgivelse, idet der henvises til artiklen ”Ankestyrelsen:
Skandale-psykologs sager skal genoptages”, Ekstra Bladet den 22. juni 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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